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Abstract (en)
[origin: EP0249057B1] 1. Process for producing a granulated fine-ceramic mass of high homogeneity and a high degree of fineness from ceramic
raw materials, liquids, additives and the like, the component materials being ground down finely and liquid being added and, if appropriate, partially
extracted at a later time, characterized in that the component materials are ground down dry or wet, and in that all the component materials or
individual component materials are conveyed from above in free fall into and through a vertically arranged vessel, thereby being brought in contact
with the liquid or part of it by nozzle spraying, under the effect of turbulence, and being agglomerated.

Abstract (de)
Ein Verfahren und eine Vorrichtung zum Herstellen einer feinkeramischen Masse großer Homogenität und hohen Feinheitsgrades aus keramischen
Rohstoffen, Flüssigkeiten, Zuschlagsstoffen u. dgl. sieht vor, daß die Einsatzstoffe fein aufgemahlen werden, Flüssigkeit hinzugefügt und zu einem
späteren Zeitpunkt ggf. teilweise wieder entzogen wird. Die Einsatzstoffe werden dabei trocken oder feucht aufgemahlen. Sie gelangen alle oder
einzeln von oben im freien Fall in und durch einen vertikal angeordneten Behälter (6) und werden dabei mit der oder einem Teil Flüssigkeit durch
Eindüsen unter Einwirkung von Turbulenz in Kontakt gebracht und zu Granulat agglomeriert.
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